
Mésto Kyjov
Sportovni komise

Zapis z jednani komise ¢. 1

Datum konani: 25. 1. 2023

Misto konani: budova ¢. 18 Méstsky ufad Kyjov

Pritomni (viz. prezenéni listina): Ludvik Pintera, RNDr. Vlastimil Valka, Mgr. Dana

Mezihoraékova, Michal Ktiil, Stépan Némec, Mgr. Erik

Schovanec

Omluveni: Mgr. Stefan Chrenko

Nepfitomni: /

Hosté: PaedDr. Ilona Slaninova, omluvena

Zapisovatel(ka): Marie Konetkova

Ovérovatel(ka): Michal Koil

Cas jednani: 16.00 �17.30h

Program jednani:

1. Seznameni s ¢innosti komise

2. Dotace � zptisob hodnoceni

3. Predani jmenovacich dekreti
4. Rizné

1. Seznameni s tinnosti komise

Predseda komise Ludvik Pintera pyivital pfitomné na 1. zasedani sportovni komise, konstatoval, Ze

je SK usnaSenischopna, stanovil zapisovatele (M. Koneckova) a ovéfovatele (M. Kiril) a seznamil

Cleny SK s programem jednani. Vyzval ¢leny komise k pripadnému doplnéni piedlozeného

programu a nasledné nechal hlasovat.

HMlasovani: 6-0-0

1. Dotace, zpisob hodnoceni

Predsedou komise Ludvikem Pinterou byl pfedloZen navrh vytvofit uz8i pracovni skupinu,

élenové komise se vSak dohodli na tom, Ze se nebude tvojit uz8i pracovni skupina, RNDr. Valka
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navrhl, Ze vytvofi tabulku vexcelu, kde ostatni budou bodovat a ndsledné se domluvi na

financovani. Predsedou bylo sdéleno, Ze je zde 26 zadosti o dotace v celkové vy8i 6.340.000,-K¢.

2. P¥edani jmenovacich dekreti

Predseda komise Ludvik Pintera predal vSem pfitomnym Glentim komise jmenovaci dekrety ze
dne 25. 1. 2023.

3. Rizné

Predseda komise vyzval éleny komise, aby se vyjadiili k programu rozvoje mésta:

V. Valka sdélil, Ze o¢ekavany termin aquacentra je v mésici éervnu 2023, kdy uvadi, Ze ohledné

vyuZiti plaveckého bazénu by byla dobra koordinace se Skolami, k tomuto se pfipojil i E.

Schovanec, Ze by bylo dobré vie se Skolami domluvit jiz pred letnimi prazdninami.

Poté sdélil M. K&Hl ohledné bodu 4 (Investice) � vybudovani nového sportovisté v BorSové u

tenisovych kurti - Ze je zazadano o dotace, nyni se éeka na vyjadfeni a v horizontu 2-3 mésict by
mélo byt o dotacich rozhodnuto. Vybudovani nového sportovisté by bylo prinosem z divodu, Ze je
pouze jedno hfisté, nebot' na umélce se nedaji délat zapasy. E. Schovanec upozomnil, ze bude

problém, jak se do Borsova budou bezpeéné prepravovat déti, kdyby je vozili rodiée, jaka by byla
moZnost parkovani, vznikne zvySena prijezdnost obci. V. Valka doplfiuje, Ze po pripadném
zpevnéni by se dala vyuZit spodni cesta kolem Kyjovky.

Dale se V. Valka vyjadtil ohledné bodu 8 (Kultura, sport a volnoéasové aktivity), Ze areal

v Polamanych by se nachazel v blizkosti centra, coze je vyhodou a navrhuje, ze by bylo dobré

navrhnout a relizovat geologicky prizkum, poté by zde mohl byt cyklocros nebo trasa pro béZce.

L. Pintera se dale vyjadfil k bodu 3 (Kultura, sport a volnoéasové aktivity), Ze je spravné, Ze bude

navySen objem penéz o 30% na dotatni programy podporujici sport, kulturu a spolkovou Cinnost.

Predseda nakonec navrhl pfedbéZny termin dalSiho jednani sportovni komise na st¥edu 15. 2. 2023
v 16.00 hod. Poté podékoval v8em za pozornost, ucast a prispévky do diskuse a prvni jednani
sportovni komise ukon¢il.

Zapsala: Marie Konetkova

Ovéfril: Michal Kijyil


